
“Dlouho tu už nebudete”, pravdivě a
racionálně vzkázal gayům a lesbám lékař a
bývalý olympionik Lukáš Pollert. Jedovatý
ožrala Kalousek se do něj ihned obul
- CZ24 News | 5. srpna 2021

ČESKO: „Nebojme se LGBT a buďme na ně milosrdní. Vždyť je to slepá vývojová větev, dlouho tu
nebudou a navíc zachraňují planetu od přemnožení primátů,“ napsal na Twitteru lékař a bývalý
olympionik Lukáš Pollert. Jeho prohlášení vzápětí vyprovokovalo k reakci hned několik veřejně
známých osobností. „Proč máte potřebu ponižovat lidi, kteří vám nic neudělali a neohrožují vás?“
vytkl mu například bývalý předseda TOP 09 Miroslav Kalousek.

Lékař a bývalý olympionik Lukáš Pollert

Příspěvek lékař zveřejnil v době, kdy v Praze probíhá 11. ročník festivalu pro LGBT+ komunitu
Prague Pride. I proto vyvolal velké množství reakcí. „Já se nebojím komunity LGBTIQA+, ale
takových lékařů, jako jste vy. Fakt mě děsíte a dělá se mi z vás nevolno,“ vyjádřila se pod příspěvkem
advokátka Lucie Hrdá.

„Zdravím vás, pane sousede Lukáši Pollerte. Názory jistě můžeme mít různé, ale přemýšlím, zda
pohrdání, které je příbuzné nenávisti, je zrovna tím, který chcete pěstovat. A to nemluvím o vašem
divném pojetí evoluce. A ano, já jsem součást té vaší slepé evoluční větve, narodil jsem se tatínkovi a
mamince. A jsem gay. Mrzí mě, že mnou pohrdáte,“ reagoval na Facebooku ředitel nadace Život 90
Jaroslav Lorman.
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Lékař by si měl lidí vážit
K provokativnímu příspěvku se vyjádřil i bývalý poslanec Miroslav Kalousek. „Já dokážu být také
někdy drsný a jedovatý. Ale vždy vůči někomu, kdo mi ubližuje, ohrožuje mě, nebo s ním alespoň
soupeřím. Proč máte potřebu ponižovat lidi, kteří vám nic neudělali a neohrožují vás? Jste lékař, k
čertu. Tak si važte všech lidí stejně,“ napsal.

„Když už chcete do toho tahat evoluci, tak z pohledu sobeckého genu jsou takoví lidé nedílnou
součástí evoluce lidstva, protože se mohou starat o děti, které zůstaly opuštěné. Adopce
homosexuály je tedy završení evolučního plánu. Ale chápu, tím pozornost nezískáte,“ reagoval zase
advokát Petr Němec.

Sám Pollert reagoval na výtky dalšími příspěvky na Twitteru. V jednom citoval z bible výrok: „Ploďte
a množte se a naplňte zemi.“ A později ještě napsal: „Včera má poznámka o tom, že homosexuálové
se rozmnožuji obtížně, vyvolala vášně. Čím to je?“

Pollerta proslavila zejména kanoistika a vodní slalom. Na olympijských hrách v roce 1992 v
Barceloně vybojoval zlatou medaili, v Atlantě 1996 stříbro. Do povědomí Čechů se znovu dostal na
počátku pandemie, kdy veřejně šířil přesvědčení, že je koronavirus srovnatelný s chřipkou. Pollert
aktuálně pracuje na kardiochirurgii ve Fakultní nemocnici v Motole, která je největším
zdravotnickým zařízením v Česku.


